

Community Liaison Team Member-Damascus-National

Deadline:
28-09-2025

قشمددي عمتجملصاوت قيرف وضع

Contact person:
Ibrahim Ahmad Ismaeil

- Who we are

DanChurchAid (DCA) supports people in the world's poorest countries in their struggle for a dignified life and helps those whose lives are in danger. We intervene with humanitarian aid in disaster-stricken areas, provide long-term support through development aid in poor areas and promote initiatives to create a more equal and sustainable world.

We show leadership and continue a 100-year tradition of hope and action. DanChurchAid is active in Africa, Asia, the Middle East and Ukraine with a presence in 19 countries and works to achieve four global goals: Saving lives, building resilient societies, combating extreme inequality and Creating engagement. These goals reflect our work across humanitarian efforts, development and human rights.

Since 2015, DCA has been working in Syria through an integrated, multi-sectoral approach that aims to save lives and build resilient communities in rural areas, urban settings, and informal settlements.

DCA implements activities that include: rehabilitation of private houses, school rehabilitation, distribution of non-food items (NFIs), cash-for-work activities, protection services (psychosocial support, child protection, general/community protection including case management, cash for protection, awareness and prevention, and community protection networks), multi-purpose cash assistance, vocational training and technical education (TVET), and humanitarian mine action (risk education, survey, and clearance).

DCA combines mine action with humanitarian response to support vulnerable communities through a holistic, integrated, and adaptable approach to achieve the greatest possible impact.

- Positional Objectives

The Community Liaison Team Member is responsible for implementing Explosive Ordinance Risk Education (EORE) and conducting Non-Technical Survey (NTS) activities within affected communities. The role supports the identification of hazardous areas and promotes safe behavior through direct engagement with community members.

We are seeking a Community Liaison (CL) Team Member with strong communication skills, local culture knowledge, and resilience in challenging conditions. Join us to raise awareness on explosive risks, engage communities, and help build safer environments for those most at risk

- P o s i t i o n O v e r v i e w

- Position: Community Liaison Team Member
- Based in: Damascus
- Reports to: Community Liaison Team Leader
- Number of positions: 4

- K e y

Responsibilities

- Conduct Explosive Ordinance Risk Education (EORE) sessions in communities to raise awareness about the dangers of mines and explosive remnants of war (ERW).
- Participate in Non-Technical Survey (NTS) activities to collect and document community information regarding suspected hazardous areas.
- Engage with community leaders and members to build trust and facilitate the exchange of safety-related information.
- Support the planning and execution of field visits and community meetings.
- Ensure accurate and timely documentation of EORE and NTS activities using approved forms and tools.
- Report findings and observations to the Team Leader and contribute to the preparation of activity reports.
- Follow safety and security protocols during field operations.
- Assist in identifying vulnerable groups and tailoring EORE messages to their needs.
- Maintain respectful and professional conduct while representing the organization in the field.

- J o b

Requirements

- Previous experience in community engagement or humanitarian fieldwork is preferred.

- A University Degree is preferred
- Basic understanding of Explosive Ordinance Risk Education (EORE) and Non-Technical Survey concepts.
- Strong communication and interpersonal skills.
- Ability to work effectively in a team and under field conditions.
- Proficiency in local languages and familiarity with the cultural context.
- Commitment to humanitarian principles and safety standards.

- What we offer

- A very competitive salary package
- 2 days of paid annual leave per month
- Medical insurance coverage
- Training and capacity building opportunities, including access to internal learning resources.
- An interesting and challenging experience addressing humanitarian needs
- Skilled colleagues and comprehensive support
- A positive, respectful, and caring work environment where staff well-being is prioritized.

- How To Apply

- We are an equal opportunity employer and value diversity within our organization.
- All qualified candidates, irrespective of age, gender, race, religion, or ethnic affiliation, are encouraged to apply for the vacancy if they meet the requirements outlined above.
- The candidate must be ready to comply with our Code of Conduct, Staff Policy on Prevention of Sexual Exploitation, Abuse, and Harassment, and our Child Safeguarding Policy.

Please note that only short-listed candidates who meet the requirements will be contacted.

The closing date for applications is 28/09/2025

- نحن نم

نم دعاستو، ميريكا ايحل مهييس في ملال لود رقفأ في صاخشألا يا يس يد مطنم معدت مدل مدقنو، وبونكم مل قطنم ال في في ناسنإل ادعاسم لاب لخدن. رطلل نوضرع م فدهت يتل تاردا بمل عشنو، ريقفل قطنم ال في في منتل عيراشم لال خ نم دمال ليوط. مادتساو دلدع رثكأ ملال عانب ل

في في يا يس يد لمعت. لمعلال لمال نم ماع 100 ل دتمي ادلقت لصاونو دايقل رهظن فادهأ عبرا قيقتل عستو ولود 19 في دجاوتو، اياركوا وطسوالا قرشلل واسا ايقيرفي زيزعتو، ديدشال توافتل اءفك، دومصلال لعل دفاق تاغمتم عانب، حاورال ذاقن: فيملال في منتل او في ناسنإل باجتسالال تالاجم في انلم فادهال هذه سكعت. في ممتجم لكاراشم ل ناسنإل قوقحو

ل فدهي تااعاطق الل ددعت لم اكمتم جهن لال خ نم اروس في في يا يس يد لمعت، 2015 ماع ذنم في رضل قطنم ال او في في رل قطنم ال في دومصلال لعل دفاق تاغمتم عانب وحو اورال ذاقن في اوشعل تاميخمل او

داومل عيزوت، سرامل ليهأ دءا، صاخل لزانم لمي مرت: لمشت طشنأ يا يس يد ذفت في امح، في امتمجالا في سفنل معدل) في امحل تامخ، لمعل لباقم دقنل طشنأ و في اذغل ري في عوتل، في امحل دقنل، تالاحل اءا لذل في امب في ممتجم ل/معال في امحل، لطلل بريدل، ضارال ددعت في دقنل ادعاسم ل، (في ممتجم ل في امحل اكبشو، في اقوالو (الال او، حسم ل، رطاخلل اب في عوتل) في ناسنإل ماغل الال عزنو، في نقتل مل لعلل او في نهمل

- في طولل نم فدهل

رئاخلل رطاخلل اب في عوتل تاسلج ذي فنت نع لوؤسم في ممتجم ل لصاوتل قيرف وضع مهاسي. ررضتمل تاغمتم ل نمض في نقتل ريغ حسم ل طشنأ في لكاراشم ل او رجتفم ل عم رشابم ل لعلل لال خ نم نمال كولسل زيزعتو ورطلل قطنم ل ديدت في رولل اذه ممتجم ل دارف

فءاقتل اب ففرعمو، في وق لصاوت تاراهم عتمت في ممتجم ل لصاوت قيرف وضع نع شحبن نحن رطاخلل في عولل عفرل اني ل مضا. بصلل فورطلل في ملقاتل لعل دقنل او، في لجلل رثكأ مه نمل انام رثكأ تايي عانب في ماسم ل، تاغمتم ل عم لعلل او، تارجتفم ل رطلل ضرع

- في طولل نع ماع تامولم

في ممتجم ل لصاوت قيرف وضع: في في طولل يمسم ل
قشمد: لمعل ناكم
في ممتجم ل لصاوتل قيرف دئاق: ل ريراقتل مدقي
4: رغوशल ددع

- في سيئرل تاي لوؤسم ل

تافلخمو ماغل الال رطاخلل لوح في عولل عفرل رجتفم ل رئاخلل رطاخلل اب في عوتل تاسلج ذي فنت رجتفم ل برحل
لوح في ممتجم ل تامولم ل قيثوتو عجل في نقتل ريغ حسم ل طشنأ في لكاراشم ل

ةرطخ اهنوكب هبتشم الم قطانملا

ةقلعتملا تامولعمل لداب تلي هسستو ةقتل انبل عمتجمل دارفأو ةداق عم لعافتلا
ةمالسلا ب

ةي عمتجمل تاعامتجال او ةيناديملا تاراي زلا ذيفنتو طيطختلا معد
جذامنلا مادختساب حسملاو ةيعوتلا ةطشنأل بسانملا تقولا يفوق قيقلا قيثوتلا نامض
ةدمتعمل تاودال او

ةطشنأل ريراقت دادعإ يف ةمهاسملاو قيرفلا دئاق ىلا تاظحالمل او جئاتنلا عفر
ةيناديملا تايلمعل انثأ نمل او ةمالسلا تالوكوتوربب مازتلالا
بسانتل رئاخذلا رطاخمب ةيعوتلا لئاسر فييكتو ةفيعضلا تائفلا ديدحت يف ةدعاسملا
مهتاجي تحا

ناديملا يف ةمظنملا ليثمت انثأ ينهمو مرتحم كولس ىلع ظافحلا

- ةفي طوللا تابلطتم

يناسنالا و ايعمتجمل لمعل يف ةقباس ةربخ دوجو لصف
ةيعماج ةداهش ىلع لوصحلا لصف
ينقتلا ريغ حسملاو ةرجفتملا رئاخذلا رطاخمب ةيعوتلا ميهافمل ياساس مهف
ةيوق يصخش نب لعافتو لصاوت تاراهم
ةيناديم فورط يفوق قيرف نمض ةيلع فب لمعل ىلع ةردقلا
يف ائقلا قاي سلاب ةفرعمو ةيلحلم تاغللا ةداج
ةمالسلا ريياعم و ةيناسنالا ئدابملا ب مازتلالا

- هم دقن ام

أج ةيسفانت بتاور ةمزح
أيرهش ةعوفدم ةزاج ناموي
ةب ط ةينيمات ةيطغت
ةيلخادل ملعتلا دراوم ىلا لوصولا كلذ يف امب ،تاردق انب و بي ردت صرف
ةيناسنالا تاجي تحلال ةباجتسالا يف ةرثؤمو ةيدجم ةينهم ةبرجت
لماش معدو ةرهم لمع عالمز
ني فظوملا ةيهافرب مهتو ةمرتحمو ةيباجي لمع ةئيب

- مي دقتلا ةقيرط

انت مظنم لخاد عونتل رّدقنو صرفلا و فاك تب نمؤن نحن
وا نيدلا و قرعلا و سنجلا و رمعل نع رظنلا ضغب ،ني لهؤملا نيحشرملا عيمج عجن
هالعا ةروكذملا تابلطتملا اوفوتسا اذا ةفي طولل مدقتلا ىلع ،يقرعلا اامتتالا
ةيامحلا ةسايسو ،انب ةصاخلا كولسلا دعاوق ةنودمب مازتلالا أدعتسم حشرملا نوكي نأ بجي
لفطلا ةيامح ةسايسو ،يسنجل شرتلاو كاهتتالاو لالغتسالا نم

- ةمهم تاظحال

نوفوتسي نيدلاو ةريصقلا ةمئاقلا يف نيحردملا نيحشرملا عم طقف لصاوتلا متيس
تابلطتملا

28/09/2025 وه مي دقتلل دعوم رخآ